







# 空氣淨化玻璃纖維蓬鬆過濾毡

(Bulky Fiberglass Filter Felt for Air Cleaning)

## 簡介:

該產品是由玻璃纖維製成,呈蓬鬆狀態。因此其容塵量 大,使用周期長,是初效空氣過濾用的優良材料。

## 性 能:

▲外觀:表面為綠色和白色蓬鬆體或兩面均為白色的蓬鬆體

▲厚度:30mm,50mm,100mm(其它規格的厚度可根據客

戶要求加工製作)

▲寬度:300 - 2100mm

▲密度:3 - 8kg/m<sup>3</sup>

#### Introduction

The product is made of fluffy glass fibers and has advantages of high dust holding capacity and long cycle life. It is an ideal material for primary air filtration.

### **Specification**

▲Appearance: Bulky mass with green and white (or both white) surfaces.

▲Thickness: 30mm, 50mm, 100mm (Special sizes are available on request.)

▲Width: 300-2100mm ▲Density:3-8kg/m³

型 號 Type	自由狀態厚度(mm) Free state thickness(mm)	不同風速(m/s)時的阻力Pa Pressure drop at different air flow rate (Pa)			不同粒徑下的平均效率% Efficiency vs particle size(%)			容塵量(g/m²) Dust holding capacity
		1.3	2.6	3.9	<b>≧2</b> <i>μ</i>	<b>≥</b> 5 <i>μ</i>	<b>≧10</b> <i>μ</i>	(g/m²)
PS-30	30	15	29	44	31	62	71	1100
PS-50	50	16	31	47	35	68	80	1850
PS-100	100	23	41	54	57	81	92	3200

## 用 涂:

該產品可廣泛用於鋼鐵、電子、化工、汽車、環保和電力等行業,以及各種空調系統的除塵除油粗過濾。

## 包 装:

以捲材形式供應或加工成一定尺寸的塊狀,捲材外用透明塑料袋再用編織袋包裝。

### **Application**

Widely used for course filtration of air and oil in iron and steel, electronic, chemical, automobile, environment and power Indus-tries as well as various air-conditioning systems.

#### **Packing**

The product is supplied in rolls or cut-to-size blocks. Rolls are packed in transparent plastic bags, which are contained in woven bags.

